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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2024 - 5 

Tirsdag den 10. September kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Søren Høegh Butzbacker, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Mick 

Larsen,  
Afbud: John Olesen, , Nadja Josty 

 
1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Ingen bemærkninger 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Bestyrelseskandidater 
til næste års GF 

Ny sæson i gang. Vi er lige akkurat nået over antal tilmeldinger ved 
sæsonstart som de to foregående sæsoner. Vi skal forsat have flere i 
september, hvor der traditionelt også kommer en del tilmeldinger. 
 
Der skal findes nye bestyrelsesmedlemmer, da Søren og Mick ønsker at 
træde ud. Henvendelse til bestyrelsesformand Linda. Linda laver FB-
opslag. 
 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Kontrakter (svømmeskole og Instruktør) er blevet opdateret jf. nye 
regler/udkast fra DGI. 
 
Linda har efterspurgt en ny kontaktperson til dialog omkring ny 
svømmehal, nu hvor Benny A. er gået på delvis pension 
 

4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

 

En kort status på K afdelingen. 
 
- DM årgang - her fik vi super resultater. 4 A finaler 10 b finaler og blev 
den 20. bedste klub ved stævnet (omkring 50 klubber med) 
- Sisse og Christopher har modtager diplom og lille gave fra Svøm 
Danmark for gennemført uddannelse samtidig med elitesvømning  
- Vi er 23 på K og 12 på T 
- Der er udsendt en årskalender for hele sæsonen med stort set alle vores 
aktiviteter. 
- Vi forsøger i år at få planlagt officials til alle stævner fra sæsonens 
begyndelse. 
- Træningslejren er til Skærbæk som sidste år. 
- Der bliver ingen Jyllandstur (stævner) i sæson, men 2 stævner med 
overnatning fra lørdag til søndag på Sjælland. Det første til november i 
Kalundborg. 
- I den kommende weekend skal vi deltage i Ringsted cup med over 30 
svømmere, 
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- 4.-6- Oktober skal vi deltage i Øst kortbane mesterskaber for 
junior/senior med 8 svømmere, det er rekord mange svømmere for 
Haslev svømmeklub. 
- Vi har før sommerferien modtaget 21.698 kr. fra Nykredit Fonden til nyt 
lydanlæg og nye start bøjler.   
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren Butzbacker 
Punkter: 

 

Intet nyt 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 

Hold update 
Tilmeldinger er 515. 18 hold er helt booket op. Og mange andre hold er 
tæt på fuldt booket.  

   
Personale update 
Nye kontrakter som ikke er tidsbegrænsede, bliver implementeret i sep.  
Laura er blevet instruktør hos os, hun vil tage alle Sisse´s hold efter jul, 
samt være vikar for Susanne og Sisse.  
 
Vi har 2 hjælpetrænere der skal på instruktør kursus til oktober/ nov 
 
Der er 2 nye, der er interesseret i job som hjælpetrænere. 
 
Susanne laver opfølgning af børneattester i sep.  
 
Instruktør dag / lege og inspirations kursus med DGI (august) : Gik rigtig 
godt, Susanne har modtaget info fra Joakim som sendes ud til Alle.  
 
Den 1 sep. skulle DGI havde været i Hallen, men det blev aflyst da der 
ikke var nok tilmeldte.  

  
Arrangementer indtil årsskiftet  
 
Familiesvøm- datoer fra John, når de er til stævne.  

 
Klubmesterskab : Her skal der gennem tænkes et nyt koncept  
 
Svøm langt. Oktober er vi tilmeldt og hallen er booket.  

  
Generelt: En rigtig god start på sæsonen, meget travlt i hallen, telefon og 
mails, men det har været rigtig godt.   

  
Livredning : Vi har haft ca. 45 op til livredderprøven, vores egne og lærer 
fra skolen, alle bestået.  
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7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

Familiedage planlægges i løbet af sæsonen, når K-holdes stævneplan 
kendes. 
 
Seniordag overvejes. 
 
 

8. Tilskud og puljer 
Linda og Nadja 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 juli, 
2 runde) (Karin) 

  

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kurser. (Nadja ansøger) 

Udviklings- og materialepuljen (1 juli, 2 runde, Karin) er søgt. Der er 
bevilget et beløb. 

Talentpuljen (1 runde): Dokumentation er afleveret og penge udbetalt. 

Talentpuljen 15 august (’2 runde’) for indeværende år: Vi afventer svar. 

9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 

Skal vi fremhæve enkelte hold? Lave noget speciel opslag for at tiltrække 
flere?  
 
Vi planlægger ikke at annoncere i Haslev-Faxe posten men annoncerer på 
FB og beder vores medlemmer om at række ud til venner. 
 
Pernille er tilmeldt fyraftenskursus hos Faxe Kommune om ’Lav små 
reklamevideoer til jeres forening på smartphone’ den 26 sep. 

10. Regnskab og 
budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 2024 
 

 
Vi lægger lidt foran budgettet, men er meget obs på udgifter og 
indtægter 

11. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

 Oprydning på 
hjemmesiden 
 

 
Der mangler stadig lidt i opdateringen af hjemmesiden, men der er 
ryddet godt op og opdateret. 
 
Karin kontakter Jørgen for at få personlige oplysninger fjernet fra 
hjemmeside 
 

12. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Kontingent opdelt i rater overvejes. 
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Klubmesterskab – nedsætte en gruppe der kan arbejde videre med 
dette? Skal det være et ’andet’ koncept for svømmeskolen? Susanne 
taler med Carsten fra svømmeunionen for at høre til ideer. 
 

13. Eventuelt 
Punkter  

Vi har fået en henvendelse fra HTT fitness om de fælles flader for enden 
af vores klublokale. 

14. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2024 

Tirsdag 19.November kl 18. 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af Karin Elbæk Nielsen 
 

 


